



Ref : ADM/LMN/2021/12 : المرجع  
Date: 24/03/2021 : التاريخ

**MARINE LOCAL NOTICE IN ABU DHABI**

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** Al Hudayriat Beach, Abu Dhabi

الموقع : شاطئ الحديريات، أبوظبي

**Subject :** UAE Int'l Aquabike Championship-Round-1

الموضوع : بطولة الإمارات الدولية للدراجات المائية-الجولة الأولى

Please be informed that Abu Dhabi International Marine Sports Club is organizing the UAE International Aquabike Championship Round-1 in Al Hudayriat Beach, Abu Dhabi on Thursday, 25<sup>th</sup> & Friday 26<sup>th</sup> of March, 2021 (From 08:00 am to 05:00 pm). The championship will be held according to the attached track.

نلفت عنايتكم بأن نادي أبوظبي الدولي للرياضات البحرية سيقوم بتنظيم بطولة الإمارات الدولية للدراجات المائية-الجولة الأولى في شاطئ الحديريات، أبوظبي في يومي الخميس 25 والجمعة 26 مارس 2021 (من الساعة 8:00 صباحًا إلى الساعة 05:00 مساءً). سيقام السباق حسب المسار المرفق.

All mariners and marine operators are advised to instruct their masters, operators to stay well clear from the race route and take necessary precautions.

وعليه، يجب على جميع البحارة والمشغلين البحريين والربابنة لديهم تجنب الدخول والابحار في المنطقة وضرورة اخذ الحيطة والحذر.

سعيد محمد الفلاسي

مدير إدارة - الدعم المؤسسي

**Saeed Al Falasi**

**Director - Corporate Support**

INT'L AQUABIKE CHAMPIONSHIP ROUND - 1  
Al Hudayriat Island - Beach  
ABU DHABI

